
Vážení členové Bezpečnostní rady ORP Velké Meziříčí, vážení hosté jednání BR ORP Velké 
Meziříčí dne 15.8.2016. 
 

Dne 29.8.2016 v 15:00 hod. se v kanceláři starosty města uskutečnila krátká porada k 
rekapitulaci aktuálního stavu plnění usnesení ze zasedání Bezpečnostní rady ORP Velké 
Meziříčí konané dne 15.8.2016 ve věci výrobny pervitinu v Městysi Křižanov. 
 
Přítomni:        

Ing. Radovan Necid – starosta, předseda Bezpečnostní rady ORP Velké Meziříčí 

Josef Komínek - místostarosta 

Ing. Marek Švaříček – tajemník Městského úřadu Velké Meziříčí 

Ing. Jiří Zachar – vedoucí odboru životního prostředí MěÚ Velké Meziříčí 

Ing. Josef Švec - vedoucí odboru správního MěÚ Velké Meziříčí, tajemník Bezpečnostní 
rady ORP Velké Meziříčí 

Ing. Eva Křivská – referentka odboru životního prostředí MěÚ Velké Meziříčí 

Ing. Yvona Vránová – referentka odboru životního prostředí MěÚ Velké Meziříčí 

Zuzana Motyčková – referentka odboru správního MěÚ Velké Meziříčí 

 
 
Průběh jednání: 

 
1)      Informace z České inspekce životního prostředí (ČIŽP) – dne 25.8.2016 proběhlo jednání 

pracovníků ČIŽP s vedoucím odboru životního prostředí Městského úřadu Velké Meziříčí 
Ing. Jiřím Zacharem. Ze strany ČIŽP  bylo sděleno, že ČIŽP zadá provedení odborného 
průzkumu lokality. 

2)      Ing. Radovan Necid, starosta města Velkého Meziříčí a předseda Bezpečnostní rady ORP 
Velké Meziříčí, jednal s ředitelem Krajského úřadu Kraje Vysočina Mgr. Ing. Zdeňkem 
Kadlecem, dr. h. c. ve věci možného finančního příspěvku pro Městys Křižanov k řešení 
situace. Ředitelem  Krajského úřadu Kraje Vysočina byla navržena varianta případného 
finančního daru ve prospěch městyse Křižanov, který by sloužil pro další zpracování 
dokumentace, analýz a posudků, které bude nutné zadat ke zpracování projektové 
dokumentace likvidace varny. Dar by však musel být předem projednán v orgánech Kraje 
Vysočina. O tomto výsledku jednání Ing. Radovan Necid telefonicky informoval starostku 
Městyse Křižanov, včetně sdělení dalšího postupu. 

3)      Proběhnul telefonní dotaz na ředitele Krajské hygienické stanice kraje Vysočina MUDr. 
Jana Říhu ohledně zaslání podkladů od Městyse Křižanov, praktické lékařky MUDr. Jitky 
Pavlíkové a odběrové laboratoře CBRNe-VAKOS XT a.s.  Na telefonní dotaz Ing. 
Radovanu Necidovi dne 29.8.2016 MUDr. Jan Říha sdělil, že z Městyse Křižanov, od 
MUDr. Jitky Pavlíkové ani od laboratoře CBRNe-VAKOS XT a.s. nedošlo dosud žádné 
vyjádření. Pokud Krajská hygienická stanice kraje Vysočina neobdrží žádné požadované 
podklady (viz. body usnesení ze zasedání Bezpečnostní rady ORP Velké Meziříčí 



konaného dne 15.8.2016), není schopna nijak konat (je nutný oficiální podnět a k tomu 
odpovídající podklady – tj. protokoly z měření, protokoly z lékařských vyšetření, atd.). 

4)      Laboratoř CBRNe-VAKOS XT a.s. zaslala své vyjádření písemně dne 23.8.2016 přímo 
na Bezpečnostní radu ORP Velké Meziříčí. Tato zpráva bude předána i ostatním členům 
Bezpečnostní rady ORP Velké Meziříčí a hostům, kteří se dne 15.8.2016 účastnili jednání 
Bezpečnostní rady ORP Velké Meziříčí. 

 

Zpracovali: Ing. Josef Švec, Ing. Marek Švaříček 
Schválil: Ing. Radovan Necid, starosta města Velké Meziříčí a předseda BR ORP Velké Meziříčí 
 


